
HÖGSBY KOMMUN Protokoll  1(44) 
Kommunstyrelsen   
Sammanträdesdatum 2007-06-19 

   Utdragsbestyrkande 
 

 
Plats och tid Kommunhusets tingssal tisdagen den 19 juni 2007  
 kl 09.00-15:30 
   
Beslutande  Ewa Engdahl (c), ordförande  
 Ingemar Bergquist (kd)  
 Mona Svensson (m)  
 Kjell Front (c)  
 Brigitte Kühne (fp)  
 Lars Magnus Ek (c)  
 Nedzad Talovic (s)  
 Andreas Furuskog (s) 
 Magnus Gabrielsson (s)  
 Johanna KlangGustafsson. 
   
 
 
Övriga deltagande  Kommunchef Joakim Malmdal  
 Socialchef Stellan Lindeberg, kl 09.00-10.00, 13.00- 15:30 §§ 

208, 224-225  
 Brandförman Greger Karlsson, kl 09.00-10.00, § 208 
 Skolchef Anders Johansson, kl 11.00-11.30, § 222 
 Projektledare Klaus Leidecker, kl 11.00-11.30, § 222 
 Individ- och familjeomsorgschef Margareta Lundgren-

Johansson, kl 13.00-15:30, §§ 224-225 
 
 
Utses att justera Ingemar Bergquist och Nedzad Talovic 
 
Justeringens  plats och tid  Kommunhuset fredagen den  29 juni 2007, kl 08.30 
 
Underskrifter Sekreterare .................................................................................  Paragrafer   207-244 
  Joakim Malmdal 
 
 Ordförande .................................................................................  
  Ewa Engdahl 
 
  …………………………………………………………..…………………………….….. 
 Justerande Ingemar Bergquist                                            Nedzad Talovic  
   

 
ANSLAG/BEVIS 

 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

 
 

Nämnd / styrelse Kommunstyrelsen 
 
Sammanträdesdatum 2007-06-19 
 
Datum för  Datum för 
anslags uppsättande 2007-06-29 anslags nedtagande 2007-07-21 
 
 
Förvaringsplats 
för protokollet Kommunhuset, Högsby  
 
Underskrift .................................................................................  
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KS § 207  DNR:KU/2007.9 
 
Godkännande av dagordning 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl efterhör om dagordningen för dagens 
sammanträde godkännes. Dagordningen föreslås kompletteras med följande 
ärenden: 
 
1.  Allgunnen 
2. Kommunskogarna 
3. Motionsspår 
4. Färdtjänst 
5. Bredbandsuppkoppling 
 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Dagordningen med kompletterande ärenden godkännes. 
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KS § 208 DNR: KU/2007.33 
 
Redovisning av förvaltningarnas verksamhet 
 
Räddningstjänsten 
 
Greger Karlsson redovisade uppföljningen för räddningstjänsten. Räddningstjänsten ligger 
drygt 30 tkr bättre än budget efter fyra månader och prognosen för helåret landar på budget. 
Av de fem planerade utbildningarna i räddningsinsats är en genomförd.Ytterligare två 
brandmän har fått utbildningsplats i höst i Revinge. 170 st har hittills i år fått 
brandkunskapsutbildning. Prognosen för helåret är 215 st. Ökat antal automatlarm beror på 
ökat antal anläggningar samt ökat antal automatlarm på Solhöjden.  
 
Socialförvaltningen 
 
Det ekonomiska resultatet blev bättre än budget för maj månad. Totalt per sista maj ligger 
förvaltningen ca 1,4 mkr över budget. De 2 mkr som är beslutade som besparing är ej 
verkställd. Största anledningen till detta är den nya arbetskraftstidslagstiftningen. Sociala 
utskottet återkommer i höst med konkret förslag hur besparingen skall hanteras. 
 
Socialchef Stellan Lindeberg informerade om äldreboendegruppens arbete.  
 
Bakgrund 
Antalet 80 år och äldre minskar fram till 2020 med ca 50 personer. Äldre håller sig friskare, 
kortare perioder av omfattande sjuk och vårdbehov. Idag 132 platser minskar med ca 30 
platser under kommande 3-4 års period. Alla tre boendeenheter (utom den ombyggda delen 
på Kvillgården, ca 20 platser) håller ej acceptabel standard, sämst är Mogården med sina 
dubbelrum. 
 
Det särskilda boendet 
 
Vårdboende skall vara till för de som har stora vårdbehov.  
Minimistandard på lägenheterna skall vara 26-30 kvm (ej kök) 
I en ny studie från SKL visar sig Högsby kommun ha bland de fyra bästa 
äldreomsorgsverksamheterna i landet. En negativ aspekt var dock standarden på vårt 
boende. 
 
Den framtida äldreomsorgen i kommunen 
 

• Hemtjänsten ökade resurser 
• Servicetjänster blir viktigare (gräsklippning, fixartjänster) 
• Dagverksamhet och mötesplatser kommer behövas 
• Anhörigvård måste utvecklas, detta är kanske den viktigaste delen 
• Uppsökande verksamhet. Projekt skall precis starta vilket innebär att kommunen 

erbjuder alla 80 åringar och äldre får delge sina synpunkter kring äldreomsorgen.  
• Frivilliga krafter. Finns stort intresse i frivillig organisationerna.  
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KS § 208 DNR: KU/2007.33 
 
Förslag 
 
Mogården blir plattformen för det särskilda boendet 

1) Korttidsboende, 10 platser, hösten -07 detaljplaner 
2) Demens boende, 26 platser 
3) Somatiskt boende, 29-30 platser 
4) Gamla Kvillgården byggs om till dagverksamhet och träffpunkter och då minskas antalet 

särskilda boendeplatser med ca 20 platser 
5) Välengården blir ett äldreboende där biståndet separeras ifrån boendet, d.v.s. en 

boendeplats behöver inte behovsprövas utan fördelas efter förmedling. Förmedlare kan t.ex. 
bli kommunen eller bostadsbolaget. 
 
Genomförandet får ske under en övergångsperiod. Inga boende skall behöva flytta, inga nya 
lokaler skall behöva hyras in under genomförande perioden. Ombyggnation Mogården 
beräknas kosta ca 10 mkr. Ombyggnation Kvillgården ca 3-4 mkr. 

 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl informerade om att personalen inom 
äldreomsorgen har uppmärksammats för deras arbetsinsats kopplad till det goda betyget i 
SKL:s undersökning. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Räddningschef Hans Bohlin får i uppdrag att utreda möjligheten att komma till rätta med 
det ökade antalet automatlarm. Ärendet redovisas på kommunledningsutskottet den 15:e 
augusti. 
 
Socialchefen får i uppdrag att skicka ut äldreboendegruppens förslag på remiss till 
partigrupperna och pensionärsorganisationerna samt informera personalen om rapporten. 
Ärendet redovisas på socialutskottet samt kommunledningsutskottet i september. Parallellt 
med detta skall frågan om finansiering utredas. 
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KS § 209 DNR: KU/2007.126 
 
Utdelning ur Syskonen Johanssons Stiftelse 
 
Fonder 
 
Kommunchefen informerade om hanteringen kring utbetalning från Syskonen Johanssons 
stiftelse.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen godkänner utbetalning enligt förslag. 
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KS § 210 
 
Ekonomiredovisning  DNR: KU/2007.36 
 
Kommunchefen informerade om den ekonomiska rapporten. Kommunens låneskuld har 
amorterats med 8,6 mkr sedan årsskiftet. Befolkningssiffrorna ligger konstant. Diskussioner 
kring kommunens placering av pensionsmedel i KLP fördes. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att lämna en redovisning av hanteringen av kommunens skog i 
kommunstyrelsen i augusti. 
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KS § 211   DNR: KU/2006.182 
 
Konstgräsplan 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl och kommunchef Joakim Malmdal redovisade 
kostnadskalkyl, finansieringsplan och tidplan samt placering av konstgräsplanen. Dessutom 
redovisades förslag till nyttjanderättsavtal med Högsby Idrottsklubb. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ekonomichef Anders Svensson får i uppdrag att i nyttjanderättsavtalet tydliggöra Högsby 
kommuns ansvar och Högsby Idrottsklubbs åtagande vid skador och onormal förslitning av 
konstgräsplanen. Dessutom skall garantitiden redovisas.  
 
Kommunstyrelsen godkänner kostnadskalkyl och finansieringsplan samt beslutar att 
verkställa byggnation av konstgräsplan. Byggnationen inleds hösten 2007. 
 
Konstgräsplanen skall placeras på fastigheten Odensvi 2:21. 
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KS § 212   DNR: KU/2007.49 
 
Målsättningar/uppföljningar 
 
Kommunstyrelsens reglemente anger vad utskottens huvudsakliga uppgift är.  
 
Utskottens uppgift är att följa upp och utvärdera verksamheterna. Utskotten skall ta initiativ 
för utveckling av verksamheterna. Utskotten bereder ärenden som rör mål och riktlinjer samt 
taxor och avgifter. Utskotten skall också beslut i frågor där kommunstyrelsen delegerat sin 
beslutanderätt till dessa. 
 
Beslut om innehållet i utskottens uppgifter och förvaltningarnas målsättningar återfinns i 
kommunens budget. 
 
Kommunstyrelsen beslut 
 
Utskotten skall till varje Kommunstyrelse följa upp och redovisa de målsättningar som anges 
i kommunens budget. Besked om avvikelser skall lämnas och åtgärder med tidplan skall 
redovisas. 
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KS § 213   DNR: KNSLI/20014197 
 
Möjligheternas kommun 
 
Diskussioner fördes kring policyn ”Möjligheternas kommun”. Partigrupperna uppmanas 
komma med förslag om förändringar löpande till kommunstyrelsen. Policyn skall vara kort 
och lättläst. Kommunstyrelsens ordförande menade bland annat att det saknas något om 
teknik.  
 
Kommunstyrelsen beslut 
 
Partigrupperna lämnar in förslag till förändringar av policyn Möjligheternas kommun till 
kommunstyrelsen. Förslagen hanteras löpande på kommunstyrelsen. 
 
Kommunchefen får i uppdrag att ta fram statistik över hur Högsby Bostads AB´s bostadskön 
ser ut till Kommunledningsutskottet den 15:e augusti. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 10 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-06-19       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
 
KS § 214   DNR: KU/2006.303 
 
Nybyggnad av fritidshus, Graneby 1:39 
 
Kommunstyrelsen gav 2006-09-29, § 347, Albert Ens, Tyskland option till köp av 
fastigheten Graneby 1:39 fram till 2008-09-30. Köpet genomförs så snart 
byggnadslov erhållits. Om byggnation inte genomförts inom optionstiden uteblir 
löfte om köp. 
 
Albert Ens har planer på att bebygga fastigheten med ett mindre fritidshus om ca 60 m². 
 
Stadsarkitekt Arne Wandin och byggnadsinspektör Johnny Andersson har upprättat ett 
yttrande daterat 2007-03-12 enligt följande: För området gäller detaljplan fastställd 1979-02-
06. Enligt denna skall marken nyttjas för bostäder som uppförs fristående i en våning, BF I. 
Fastigheten får endast bebyggas med ett bostadshus och ett uthus eller annan gårdsbyggnad, 
om sammanlagt högst 200 m². Fristående uthus eller annan gårdsbyggnad får vara högst 50 
m². Bostadshus får uppföras till högsta höjd 4.4 meter, och uthus eller annan gårdsbyggnad 
till högst 3 meter. 
Ny detaljplan för området är färdigställd men har inte vunnit laga kraft ännu. Enligt denna 
nya detaljplan skall markanvändningen även i fortsättningen vara för bostadsändamål. 20% 
av fastighetens area får bebyggas till en högsta höjd av 4.5 meter med byggnader utan 
källare. 
 
Det fritidshus som Albert Ens redovisar i inlämnade handlingar är ca 60 m² stort, och utfört 
som ett timrat fritidshus med veranda. 
Byggnadstypen avviker i allt väsentligt mot befintliga byggnaders utformning och utseende 
inom området. Byggnaderna på angränsande fastigheter har fasader av stående träpanel och i 
något fall kalksandsten. 
 
Av Plan- och bygglagens kapitel 3 § 1 framgår att byggnader skall placeras och utformas på 
ett sätt som är lämpligt med hänsyn till stads- eller landskapsbilden och till natur- och 
kulturvärdena på platsen. Byggnader skall ha en yttre form och färg som är estetiskt 
tilltalande, lämplig för byggnaderna som sådana och som ger en god helhetsverkan. 
 
För en anpassning till den lokala bebyggelsetraditionen bör Albert Ens överväga en annan 
utformning och ett annat utseende på den tänkta byggnaden. En något större byggnad med 
fasader och tak utformat i stil med övrig byggnation i området, skulle bättre passa in. 
 
De inlämnade handlingarna ser vi inte som en formell ansökan om bygglov, och Albert Ens 
bör närmare studera utseendet på byggnaden för en anpassning till områdets utformning. 
 
Förslag till kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom stadsarkitekten och byggnadsinspektörens yttrande. 
Yttrandet delges Albert Ens. 
_____ 
 

KS § 161 07-05-22 
Kommunstyrelsens beslut 
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KS § 214   DNR: KU/2006.303 
 
Ärendet återremitteras till kommunstyrelsen den 19:e juni. Byggnadsinspektör Johnny 
Andersson bjuds in för att föredra ärendet. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen godkänner byggnation enligt inkommet förslag från Albert Ens.  Detta 
skall dock inte ses som ett principbeslut. 
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KS § 215   DNR: KU/2007.179 
 
Förfrågan om köp av mark i Ruda, Bötterum 1:72 och 1:88 
 
Erika Martin anhåller i skrivelse daterad 2007-05-08 om att få köpa tomterna Bötterum 1:72 
och 1:88 i Ruda. Hon har för avsikt att bebygga tomterna. 
 
För området gäller en detaljplan fastställd av länsstyrelsen i Kalmar 1979-02-26. Fastigheten 
Bötterum 1:72 är avsedd för bostadsändamål och får bebyggas med friliggande enbostadshus 
i två våningar. Den sammanlagda byggnadsytan för bostadshus och uthus är 200 kvm. 
 
Fastigheten Bötterum 1:88 är avsedd för småindustriändamål och kan därför inte försäljas 
som bostadsfastighet. För denna fastighet är ny plan under upprättande. 
 
Bötterum 1:72 utgör den sista obebyggda tomten i kvarteret, varför det är av stor vikt att den 
bebyggs med byggnader anpassade för orten relativt snabbt efter försäljning, förslagsvis två 
år. 
 

KU § 160 07-06-04 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Försäljning av Bötterum 1:72 godkännes.  
 
Bötterum 1:88 är avsett för industrimark därför avyttras ej denna fastighet. 
_____ 
 
I tekniska förvaltningens yttrande, daterat 2007-06-15, framhålles att det är av stor vikt att 
det på tomten uppförs en byggnad avsedd för åretruntboende. Karaktären på området 
bibehålles vid en sådan byggnation. Vidare vill förvaltningen poängtera att det är av största 
vikt att förbehållet att tomten skall bebyggas inom 2 år skrivs in i köpekontraktet. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Försäljning av fastigheten Bötterum 1:72 godkännes. Av köpekontraktet ska framgå att 
tomten skall bebyggas inom 2 år.  
 
Bötterum 1:88 är avsett för industrimark därför avyttras ej denna fastighet. 
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KS § 216   DNR: KU/2007.45 
 
Arbetsprogram för Södra Östersjöns vattendistrikt 2007-2009 
 
Arbetsprogrammet syftar till att översiktligt beskriva hur myndigheter, medborgare och 
andra berörda föreslås arbeta med den svenska vattenförvaltningen fram till år 2010. 
Vattenförvaltningen, som är det svenska genomförandet av EU:s vattendirektiv, innebär att 
Sverige skall kartlägga och analysera alla vatten, fastställa mål/kvalitetskrav och upprätta 
åtgärdsprogram inför vattenmiljöerna i Sverige samt övervaka dem. Syftet är att uppnå 
målsättningen ”god vattenstatus” i alla vatten senast år 2015. 
_____ 
 

KLU § 158 07-06-04 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Miljöskyddsinspektör Anders Ivansson får i uppdrag att utveckla svaret på de fyra 
frågeställningarna från Länsstyrelsen. Redovisning skall ske på kommunstyrelsen den 19 
juni. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen bifaller miljöskyddsinspektör Anders Ivanssons yttrande. 
 
Kommunchefen får i uppdrag att utse kontaktperson för de övergripande vattenfrågorna. 
_____ 
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KS § 217   DNR: KF/2006.386 
 
Motion ang konkreta åtgärder vid återvinningsstationerna i Högsby kommun 
 
Kommunfullmäktigeledamöterna Inger Gustavsson och Nedzad Talovic har inlämnat motion 
daterad 2006-10-19 angående konkreta åtgärder vid återvinningsstationerna i Högsby 
kommun.  
 
Vi har ett antal gånger, här i fullmäktigesalen, bevittnat frågor rörande bland annat 
oordningen kring våran återvinningsstation i centralorten intill järnvägen och 
genomfartsvägen riksväg 34. 
 
Oordningen kan bero på flera orsaker: 
- att informationen är bristfällig 
- att skyltarna är för små och endast på svenska 
- att containrarna töms för sällan 
 
Följderna blir: 
- att återvinningsstationen blir en olägenhet för närliggande fastigheter som får 

kringflygande papper på sina tomter med mera 
- att förbipasserande på riksväg 34 eller på järnvägen får en negativ bild av Högsby – som 

skräpstation. 
 
Kan vi inte med dessa enkla åtgärder få ordning på våra återvinningsstationer bör större 
åtgärder göras i form av att bygga in stationerna eller överväga att flytta dessa till mer 
insynsskyddade områden. 
 
Socialdemokraterna yrkar på att: 
 
Kommunledningen bereder denna motion i motionärernas intentioner av åtgärder enligt 
ovan, i syfte att få en långsiktig ordning på våran återvinningsstation på järnvägsgatan samt 
en översyn av samtliga återvinningsstationer i kommunen. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2006-10-19, § 193 att överlämna motionen till 
kommunstyrelsen för beredning. 
 

KU 07-01-10, § 13 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Motionen överlämnas till tekniska utskottet för beredning. 
_____ 

TU 07-04-23, § 21 
Tekniska utskottets förslag 
 
Tekniska utskottet vill återigen påpeka att återvinningsstationerna ej är en kommunal 
verksamhet.  
 
Åtgärder för att förbättra miljön på och runt stationen vid järnvägsgatan i Högsby kommer 
att genomföras under våren 2007. 
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KS § 217   DNR: KF/2006.386 

 
Nya containers kommer att placeras ut, marken runt återvinningsstationen kommer att 
hårdgöras, plank kommer att monteras mot norr och söder. 
 
Tömningsfrekvensen kommer i fortsättningen vara 1 gång per vecka för att säkerställa att 
det alltid finns plats för material. 
 
Återvinningsstation i Allgunnen kommer att flyttas efter Allgunnens Samhällsförenings 
önskemål. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Tekniska utskottet vill återigen påpeka att återvinningsstationerna ej är en kommunal 
verksamhet.  
 
Åtgärder för att förbättra miljön på och runt stationen vid järnvägsgatan i Högsby kommer 
att genomföras under våren 2007. 
 
Nya containers kommer att placeras ut, marken runt återvinningsstationen kommer att 
hårdgöras, plank kommer att monteras mot norr och söder. 
 
Tömningsfrekvensen kommer i fortsättningen vara 1 gång per vecka för att säkerställa att 
det alltid finns plats för material. 
 
Återvinningsstation i Allgunnen kommer att flyttas efter Allgunnens Samhällsförenings 
önskemål. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KS § 218   DNR: KF/2007.85 
 
Motion angående utbyggnad av fjärrvärme 
 
Ingemar Bergquist, (kd) har inlämnat en motion angående utbyggnad av fjärrvärme. 
”Kommunen planerar ju för fjärrvärme och sammanlänkning av våra befintliga värmeverk, 
det vid Ringvägen och Mogården ev även det vid skolan. 
 
Vad vi förstår kommer då en ledning/kulvert dras via Kyrkogatan-Storgatan-Järnvägsgatan 
norrut. Vi vet att i det sammanhanget skall även enskilda fastighetsägare ges möjlighet at 
ansluta. 
 
Men vad vi skulle önska är, att man i denna planering, även undersöker möjligheterna av att 
vintertid värme upp den ena trottoaren, (förslagsvis den södra) från Ringvägen via Kyrkebro 
och upp för backen till blivande biblioteket. 
 
Vi förutsätter att även biblioteket kommer att få ta del av denna värme och att även detta tas 
med i den planerade ombyggnaden av densamma. 
 
Vi känner också till planerna för ombyggnad av Storgatan, där det lär bli en hel del grävande 
i gatunätet i centrum framöver och då är det bra om samordning kan ske. 
 
Kristdemokraterna föreslår därför att kommunfullmäktige beslutar om: 
 
- att ta fram en kostnadskalkyl på vad det skulle kosta att genomföra uppvärmning av ovan 

nämnda trottoar. Samt även i detta beakta insparad snöröjning sandning/saltning ett antal 
år framöver i den kalkylen. 

- Att även i ombyggnadsplanen av Konsumfasigheten till bibliotek, beakta 
fjärrvärmealternativet”. 

 
KF § 41 07-02-15 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 

TU § 22 07-04-23 
Tekniska utskottets förslag 
 
Tekniska utskottet ser till behovet av att gräva ner kulvert på de partier som berörs av 
ombyggnaden av Storgatan. 
 
Något kommunalt beslut föreligger inte om att bygga ihop fjärrvärmecentralerna. 
 
Detta ärende ligger hos den av KS utsedda energigruppen. 
 
Uppvärmning av trottoaren med hjälp av returvärmen är inte ett realistiskt alternativ med 
hänsyn till kostnaden. Alternativet skall naturligtvis beaktas vid en eventuell utbyggnad. 
Berörd kommunal fastighet efter Storgatan kommer att delges eventuella planer på 
utbyggnad av nätet. 
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KS § 218   DNR: KF/2007.85 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Tekniska utskottet ser till behovet av att gräva ner kulvert på de partier som berörs av 
ombyggnaden av Storgatan. 
 
Något kommunalt beslut föreligger inte om att bygga ihop fjärrvärmecentralerna. 
 
Detta ärende ligger hos den av kommunstyrelsen utsedda energigruppen. 
 
Uppvärmning av trottoaren med hjälp av returvärmen är inte ett realistiskt alternativ med 
hänsyn till kostnaden. Alternativet skall naturligtvis beaktas vid en eventuell utbyggnad. 
Berörd kommunal fastighet efter Storgatan kommer att delges eventuella planer på 
utbyggnad av nätet. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KS § 219   DNR: KF/2006.388 
 
Motion angående översyn och förbättring av belysning av kommunhusets utemiljö 
 
Kommunfullmäktigeledamoten Inger Gustavsson har inlämnat motion daterad 2006-10-19 
angående översyn och förbättring av belysning av kommunhusets utemiljö.  
 
Återigen står vi inför den mörka årstidens ankomst, alla politiker och tjänstemän som har 
ärende till och från fastigheten vet att det är inte tillräckligt belyst för att skapa en säker och 
trivsam utomhusmiljö under den mörka årstiden. 
 
Vi har parkeringen på bakgården, i nära anslutning till fastigheten och parkeringshuset för 
tjänstebilar har en indirekt undermålig belysning, kan vi sedan försköna framsidan och 
gavlarna på kommunhusets vackra fasad med belysning får detta betecknas som bonus. 
Dålig belysning på arbetsplatsen kan i många fall betecknas som dålig arbetsmiljö och bör 
omgående åtgärdas. 
 
Socialdemokraterna yrkar därför att: 
 
Kommunledningen sätter omgående igång en utredning, som har uppdraget att inventera 
behovet av utökad eller förbättrad belysning där parkering, garage och gångstigar är belägna, 
för att uppnå en säker arbetsplats för sina anställda och besökaren samt belysning av 
fasaden. 
 
I utredningen skall också ingå att ta fram en prislapp på åtgärderna, som ska ställas mot 
kostnaden om någon person skadar sig eller skadas av någon annan person i kommunhusets 
närområden på grund av dålig belysning. 
 

KF § 192 06-10-19 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 

TU § 23 07-04-23 
Tekniska utskottets förslag 
 
Tekniska utskottet ser positivt på motionen. I dagens läge finns inga pengar tillgängliga 
varför ärendet hänskjutes till kommunstyrelsen. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet hänskjuts till budgetarbetet 2009. 
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KS § 220   DNR: KF/2007.97 
 
Motion om ny ordning i fullmäktigesalen 
 
En motion har inlämnats av Sven-Erik Karlsson (sd) och Berndt Limegård (sd) om ny 
ordning i fullmäktigesalen. 
 
Dagens ordning i kommunfullmäktige anser de inte vara den mest optimala. De anser att en 
ordning där ledamöterna får sitta partivis istället vore mer optimalt för arbetet i 
kommunfullmäktige. En sådan ordning kan underlätta för snabbare överläggningar inom 
vardera partiet och ett sådant system även kan innebära en extra trygghet för nya ledamöter. 
att en ordning där ledamöterna sitter partivis även också kan leda till ökad trivsel för 
ledamöterna, vilket i sin tur påverkar kvalitén på debatterna.  
 
Sverigedemokraterna föreslår kommunfullmäktige besluta, att ledamöterna placeras efter 
partigrupp. 
 

KF § 73 07-03-29 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 

KU § 135 07-05-02 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Kommunchef Joakim Malmdal får i uppdrag att utreda möjligheterna till en mer 
optimal möblering i tingssalen vid kommunfullmäktigesammanträdena. 
Redovisning sker på kommunstyrelsens sammanträde den 22 maj. 

 
KU § 161 07-06-04 

Kommunledningsutskottets förslag 
 
Nuvarande ommöblering av Tingssalen vid kommunfullmäktiges sammanträden kvarstår.  
 
Ingen förändring sker avseende nuvarande placering av ledamöterna vid 
kommunfullmäktigesammanträdena. 
 
Med detta anses motionen besvarad. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Nuvarande ommöblering av Tingssalen vid kommunfullmäktiges sammanträden kvarstår.  
 
Ingen förändring sker avseende nuvarande placering av ledamöterna vid 
kommunfullmäktigesammanträdena. 
 
Med detta anses motionen besvarad. 
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KS § 221   DNR: KF/2006.209 
 
Motion angående policy för äldre i Högsby kommun 
 
Enligt ett pressmeddelande från Räddningsverket för cirka en månad sedan, har nio av tio 
kommuner inga särskilt avsatta pengar för äldres säkerhet. Sju av tio saknar en skriven 
policy kring äldrefrågorna. Räddningsverket skriver också att ”Om inget radikalt görs 
kommer antalet döda, skadade och kostnaderna för samhället att fortsätta öka”. Fallolyckor 
beskrivs som det största problemet, eftersom äldres fallolyckor kostar samhället 4,8 
miljarder kronor per år.  
 
Folkpartiet har inte kunnat finna att Högsby kommun har någon policy för hur 
äldreomsorgen och frågorna kring äldres säkerhet ska hanteras. Folkpartiet föreslår därför i 
motion daterad 2006-04-27 
 
- att socialutskottet snarast arbetar fram en policy för hur äldrefrågor ska behandlas i 

kommunen och att denna policy efter behandling i fullmäktige omedelbart läggs ut på 
nätet. 

 
KF § 100 06-04-27 

Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 

SU § 54 06-07-07 
Socialutskottets beslut 
 
Socialutskottet beslutar att ge socialförvaltningen i uppdrag att besvara motionen. 
 
Socialchef Stellan Lindeberg har upprättat ett yttrande daterat 2007-05-28 av vilket framgår 
att ”socialtjänsten skall ta fram en handlingsplan över hur arbetet kring äldres säkerhet och 
fallprevention skall bedrivas i kommunen, vilka metoder som skall användas och hur 
genomförandet skall ske. En dylik plan bör vara klar innan utgången av år 2007”. 

 
KU § 162 07-06-04 

Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunledningsutskottet föreslår kommunstyrelsen att bifalla socialchefens skrivelse som 
svar på motionen. 
_____ 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Socialchef Stellan Lindeberg har upprättat ett yttrande daterat 2007-05-28 av vilket framgår 
att ”socialtjänsten skall ta fram en handlingsplan över hur arbetet kring äldres säkerhet och 
fallprevention skall bedrivas i kommunen, vilka metoder som skall användas och hur 
genomförandet skall ske. En dylik plan bör vara klar innan utgången av år 2007” 
 
Socialchefens skrivelse bifalles som svar på motionen. 
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KS § 222   DNR: DNR: KF/2006.172 
 
Motion om yrkesutbildning, gymnasieskolan 
 
Skolchef Anders Johansson samt projektledare Klaus Leidecker redovisade yttrande på 
motion från moderaterna kring att starta yrkesutbildning inom byggnadssektorn.  
Just nu är arbetsmarknaden överhettad inom byggsidan dock pågår det utbildningar som 
kommer att generera färdigutbildade individer inom 2 till 3 år. Anders Johansson redovisade 
kostnadskalkyl för ett byggprogram i Högsby kommun enligt nedan: 
 
Kostnader 
 
En lärare som ansvarar för yrkesutbildningen, halvtid  200 000,00 
Ersättning till företag som tar emot elever för utbildning      
9000,00 kronor / elev betalar företaget till branschorganisation. 
 Företaget betalar 20,00 kronor / timma till eleven (600 timmar) 
Ersättning från skolan till företaget 21 000 kronor 
Antag att 10 elever går utbildningen   210 000,00 
Marknadsföringsinsatser    100 000,00 
Den teoretiska delen av elevernas utbildning  300 000,00 
Den teoretiska delen av elevernas praktiska utbildning  100 000,00 
  
  
 910 000,00 
Intäkter 
 
En elev som annars skulle gå i annan kommun    80 000,00 
En elev som är boende i en annan kommun    80 000,00 
En elev som annars skulle gå vid Högsby Utbildningscentrum            0,00 
En elev som annars skulle gå på IV programmet             0,00 
En elev som annars inte skulle gå gymnasieutbildning             0,00 
 
För att uppnå kostnadstäckning bedöms alltså att det behövs 12 elever från andra kommuner 
eller från Högsby kommun som annars skulle välja gymnasieutbildning i annan kommun. 
 
Vad behövs för att komma igång? 
 
300 000,00 kronor behöver avsättas och öronmärkas i driftsbudget. Kravet på utbildningen är 
att den är flexibel och kan växa successivt. Vi kommer att behöva köpa kompetens från 
branschen.  
100 000,00 kronor behöver avsättas i investeringar. En viss grundutbildning av eleverna 
krävs innan de kan gå ut till företagen. Maskinparken vid RSS kompletteras med enklare 
utrustning från träbranschen. 
 
Diskussioner fördes kring riktade utbildningsinsatser. Anders Johansson menar att 
byggsektorn (träbranschen) inte ser en överhettning i en snar framtid. Borde man inte göra en 
analys vilka behov som finns från arbetsmarknaden i framtiden? Vi satsar ett riskkapital, det 
gäller att man tror att detta är framgångfaktorn. De flesta lärlingsutbildningar har skapats för  
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KS § 222   DNR: DNR: KF/2006.172 
 
IV-elever för att de skall komma ut i arbete. Finansiering via Mittpunkt och Företagsam 
framtid i övrigt.  
 
Yrkande 
 
Brigitte Kühne och Andreas Furuskog yrkar bifall till att arbeta vidare enligt skolchefens 
yttrande. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen bifaller Brigitte Kühne och Andreas Furuskog yrkande att arbeta vidare 
enligt skolchefens yttrande. 
 
Kommunstyrelsen bifaller yrkandet. Kommunchefen får i uppdrag att lyfta upp frågan om 
finansiering på kommande förvaltningschefsmöte. 
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KS § 223   DNR:KU/2007.145 
 
Infrastruktur 
 
För att säkra och förstärka den tillväxt som sker i Kalmar län är det nödvändigt att bygga ut 
och förbättra kommunikationerna. Landstinget kommer att utöka den regionala 
kollektivtrafiken i syfte att minska antalet arbetsmarknadsregioner. Det är ytterst statens 
ansvar att bygga vägar och järnvägar. För att skynda på utbyggnaden är kommunerna och 
Regionförbundet i Kalmar län överens om att förskottera kostnaderna för objekt som bidrar 
till regional utveckling, färre arbetsmarknadsregioner och snabbare godstransporter. 
 
Några av kommunens företag har ställt sig bakom förslaget genom att lämna in 
avsiktsförklaringar. 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
Kommunstyrelsen godkände informationen. Ärendet återkommer till  
kommunledningsutskottet den 15:e augusti samt kommunstyrelsen den 28:e augusti.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 24 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-06-19       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
 
KS § 224   DNR: KU/2006.300 
 
Kommunalt flyktingmottagande 
 
Integrationsverket har meddelat att de underlag de fått från Migrationsverket, visar att man 
väntar sig en hög flyktingtillströmning under åren 2007-2010 på grund av oroligheter i 
världen. 
 
Behovet av introduktionsplatser kommer således fortsatt att vara stort de närmaste åren. 
Integrationsverket beräknar i dagsläget behovet för 2007 till ca 29 600 introduktionsplatser, 
vilket inkluderar ett antal personer som fått uppehållstillstånd 2006, men inte kommer att 
kunna tas emot av någon kommun under året. 
 
Schablonbeloppen höjdes vid årsskiftet och är nu för en vuxen person 178 300 kr, för barn 
109 500 kr och föräldrar 65 900 kr. Grundersättningen som en kommun får varje år som den 
har en överenskommelse blir 534 900 kr. 
 
Kommunledningsutskottet gav den 7 mars 2007 utskott och förvaltningar  
i uppdrag att lämna synpunkter på ett kommunalt flyktingmottagande med 40 platser per år. 
 
Synpunkter har inkommit från socialutskottet (SU § 33 2007-04-18), utbildningsutskottet 
(UU § 20 2007-04-11) samt Högsby Bostads AB daterat 2007-05-06. 
 
På kommunledningsutskottets sammanträde den 2 maj 2007 framkom önskemål om en 
information till kommunstyrelsen angående nuvarande avtal samt historiken kring 
flyktingmottagandet. Det beslutades att representanter från socialförvaltningen informerar 
kommunstyrelsen den 22 maj 2007. 
_____ 
 
Socialchefen och Individ- och familjeomsorgschefen redovisade statistik gällande enskilt 
bistånd per kommun i länet. 
 
Högsby kommun har mottagit 312 flyktingar fr.o.m. 2000. Fr.o.m. 2004 har det endast varit 
anhöriginvandring.  
 
Kommunstyrelsens ordförande anser att målet måste vara att integrera dessa individer i 
samhället. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen godkändes. Socialchef Stellan Lindeberg får i uppdrag att redovisa ytterligare 
statistik på kommunstyrelsen den 28:e augusti. 
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KS § 225   DNR: KU/2007.224 
 
Genomgång av handläggningen vid utbetalning av enskilt bistånd 
 
Individ och familjeomsorgschefen redovisade statistik över utbetalt enskilt bistånd under 
året. Varje bidragstagare träffar socialsekreterare regelbundet. Hem terapeauter besöker de 
yngre bidragstagarna. Ensamstående män erhåller högst enskilt bistånd. Barnfamiljer får 
annat slags stöd. Nedzad Talovic framhåller att det finns individuella introduktionsplaner för 
dessa individer.  
 
Vidare redovisade Individ- och familjeomsorgschefen arbetsrutinerna inom socialtjänsten vid 
hanteringen av utbetalning av enskilt bistånd. Normer och riktlinjer som Högsby 
kommunfullmäktige har antagit redovisades. Har man inget arbete hänvisas man till 
Tegelbruket direkt. Detta fungerar jättebra. Vid tegelbruket görs det handlingsplaner. Om 
man vägrar att gå till Tegelbruket, så blir det avslag eller matkuponger.  
 
Diskussioner fördes kring att stöd och service måste ges till hela familjerna som är i 
riskgruppen. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
En handläggare från Individ och familjeomsorgen närvarar vid kommunstyrelsen den 28:e 
augusti för genomgång av handläggningen av ett eller flera individärende. 
 
Informationen godkändes 
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KS § 226   DNR: KU/2007.223 
 
Teckningsrätt för kommunens bank- och postgiroräkningar 
 
Ekonomikontoret anhåller att följande personer får teckningsrätt för kommunens bank- och 
postgiroräkningar tills vidare, två i förening. 
 
Ekonomichef Anders Svensson, kommunchef Joakim Malmdal, redovisningsansvarige 
Viveca Svensson, personalchef Mats Ericsson, Agneta Rodriguez, Gunilla Johansson, 
Johnny Filipsson och Ingrid Karlsson. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ekonomichef Anders Svensson, kommunchef Joakim Malmdal, redovisningsansvarige 
Viveca Svensson, personalchef Mats Ericsson, Agneta Rodriguez, Gunilla Johansson, 
Johnny Filipsson och Ingrid Karlsson erhåller teckningsrätt för kommunens bank- och 
postgiroräkningar tills vidare, två i förening. 
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KS § 227   DNR: KU/2007.35 
 
Bemyndigande att underteckna handlingar 
 
Bemyndigandet avser undertecknande av borgensförbindelse, reverser, 
lånehandlingar, kontrakt och andra handlingar vid köp eller försäljning av 
fastigheter med mera samt EU-ansökningar. 

 
Bemyndigandet gäller endast under förutsättning, att formellt beslut av 
kommunfullmäktige eller därtill behörig nämnd eller styrelse föreligger vid varje 
ärende. Detta beslut om bemyndigande innebär således, att beslut om vem som å 
kommunens vägnar skall underteckna olika handlingar ej behöver ske i varje 
enskilt ärende. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Handlingar enligt ovan redovisade villkor skall undertecknas av kommunstyrelsens 
ordförande Ewa Engdahl, kommunstyrelsens vice ordförande Andreas Furuskog, 
kommunchef Joakim Malmdal, personalchef Mats Ericsson, ekonomichef Anders 
Svensson, teknisk chef Peter Siilak, skolchef Anders Johansson, socialchef Stellan 
Lindeberg, samordnare Christina Dahlén, räddningschef Hans Bohlin och 
redovisningsekonom/controller Viveca Svensson. 
 
Respektive handling skall undertecknas av två i förening, varav minst en måste 
vara förtroendeman, det vill säga ingå i kommunstyrelsens presidium. 
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KS § 228   DNR: KU/2007.225 
 
Försäljning av mark, Mellby 18:1 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl informerade om försäljning av fastigheten 
Mellby 18:1. 
 
Kommunstyrelsens förslag  
 
Kommunen avyttrar fastigheten Mellby 18:1 enligt föreslaget köpekontrakt. 
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KS § 229   DNR: KU/2007.34 
 
Näringslivsfrågor 
 
Kommunchefen berättade om företagsbesöket på HögsbyNät. 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
Kommunchefen får i uppdrag att ta en diskussion med företagarorganisationer om det finns 
intresse från företagen att ge stipendier till studerande ungdomar. 
 
Rapporterna godkändes  
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KS § 230   DNR: KU/2007.64 
 
Information angående placering av återvinningsstation i Allgunnen 
 
Skrivelser har inkommit från Allgunnens samhällsförening och Irmgard och Klaus Greis 
angående återvinningsstationen i Allgunnen. 
 

TU § 19 07-04-23 
Tekniska utskottets förslag 
 
Återvinningsstationen flyttas till överenskommen plats. 
_____ 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen bifaller tekniska utskottets förslag.  
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KS § 231   DNR: KU/2007.68 
 
Information från SmåKom 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl har blivit utsedd till ledamot i SmåKoms 
styrelse. Kommunstyrelsens ordförande informerar om SmåKoms arbete och uppmanar 
ledamöterna att utnyttja kontaktmöjligheten. 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
Informationen godkänns  
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KS § 232   DNR: KU/2007.185 
 
Protokoll från Kalmar läns Fiskevattenägareförbund 
 
Kommunstyrelsens beslut  
 
Informationen godkännes. 
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KS § 233   DNR: KU/2007.191 
 
Protokoll från Regionförbundets primärkommunala nämnd 
 
Kommunstyrelsens beslut  
 
Informationen godkännes.  
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KS § 234   DNR: KU/2007.42 
 
Redovisning av delegationsbeslut 
 
Kommunstyrelsens beslut  
 
Protokoll från sammanträden med kommunledningsutskottet 2007-05-14 och 2007-06-04, §§ 
154, 159, 166-167, 170-172, 185-186 läggs till handlingarna. 
 
Delegationsbeslut fattade av kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl, enligt förteckning 
daterad 2007-06-11, läggs till handlingarna. 
 
Delegationsbeslut fattade av kommunchef Joakim Malmdal, enligt förteckning daterad 2007-
06-11, läggs till handlingarna. 
 
Delegationsbeslut fattade av tekniska chefen Peter Siilak, enligt förteckningar daterade 2007-
04-13, läggs till handlingarna. 
 
Protokoll från utbildningsutskottets sammanträde 2007-05-09 §§ 24-28 och 30 läggs till 
handlingarna. 
 
Protokoll från tekniska utskottets sammanträde 2007-04-23, § 16 läggs till handlingarna. 
 
Delegationsbeslut fattade av vik. personalchef Gunilla Jäghagen, enligt förteckning daterad 
2007-05-30, läggs till handlingarna. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 35 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-06-19       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
 
KS § 235   DNR: KU/2007.18 
 
Redovisning av byggnationer i kommunal regi 
 
Biblioteksombyggnaden pågår. Jan Torstensson får i uppdrag att arbeta med byggnationen av 
konstgräsplanen.  
 
Kommunstyrelsens beslut  
 
Informationen godkänns 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 36 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-06-19       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
 
KS § 236   DNR: KU/2007.41 
 
EU-frågor 
 
Ingen ny information fanns att delge kommunstyrelsen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 37 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-06-19       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
 
KS § 237   DNR: KU/2007.19 
 
Redovisning av politiska uppdrag 
 
Brigitte Kühne redovisar från mötet med den primärkommunala nämnden.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen godkännes. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 38 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-06-19       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
 
KS § 238   DNR: KU/2007.20 
 
Redovisning av företagsbesök 
 
Ingen ny information fanns att delge kommunstyrelsen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 39 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-06-19       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
 
KS § 239   DNR: KU/2007.21 
 
Redovisning av kommunala projekt 
 
Kommunchefen informerade om att kommunledningsutskottet skall träffas den 27 juni för att 
diskutera strukturen av den kommunala tjänstemannaorganisationen.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen godkännes. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 40 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-06-19       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
 
KS § 240   DNR: KU/2007.245 
 
Allgunnen 
 
Rolf Bengtsson har fått besök från intressenter för att utveckla Allgunnen-området. 
Intressenterna vill ha option på området fram till 2007-12-31. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl får i uppdrag att kontakta Rolf Bengtsson för att 
hitta lämpliga datum för träff med intressenten. 
 
Kommunstyrelsen avslår intressentens begäran om option på området fram till 2007-12-31. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 41 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-06-19       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
 
KS § 241   DNR: KU/2007.246 
 
Kommunskogarna 
 
Ingemar Bergqvist undrade om det fanns någon information kring skadeeffekterna på grund 
av barkborrarna i kommunens skogar.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att undersöka statusen på kommunens skogen och vilka skador 
som skett på grund av barkborren. Redovisning skall ske på kommunstyrelsen den 28:e 
augusti. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 42 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-06-19       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
 
 
KS § 242   DNR: KU/2007.247 
 
Motionsspåret 
 
Ingemar Bergqvist efterfrågar information kring vem som ansvarar för 
motionsspåret/elljusspåret vid fotbollsgrusplanen.   
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att undersöka vem som ansvarar för elljusspåret och säkerställa 
att det är funktionsdugligt. Redovisning till kommunstyrelsen den 28:e augusti. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 43 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-06-19       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
 
 
KS § 243   DNR: KF/2007.205 
 
Färdtjänst 
 
Kjell Front hänvisar att kommunfullmäktige har beslutat att intressenter kan ringa 1 timme 
innan färdtjänst, detta fungerar ej. 
  
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ekonomichef Anders Svensson får i uppdrag att ta undersöka status kring ärendet. 
Redovisning sker på kommunstyrelsen den 28:e augusti. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



HÖGSBY KOMMUN PROTOKOLL 44 
Kommunstyrelsen 
Sammanträdesdatum 2007-06-19       

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
 
 
KS § 244   DNR: KU/2007.248 
 
IT-service  
 
Kjell Front påtalar att hans uppkoppling med kommundatorn inte fungerar hemma. Detta är 
inte acceptabelt. Om inte bredbandsuppkoppling fungerar skall handlingar sändas med post. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att undersöka status kring ärendet samt åtgärda eventuella 
brister. Redovisning sker på kommunstyrelsen den 28:e augusti. 
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